## Revision of Interest Rates for UOB Campus Account and UOB FlexiDeposit Account

With effect from 19 January 2015, the prevailing interest rates for UOB Campus Account and UOB FlexiDeposit Account will be revised as follows:

UOB Campus Account / FlexiDeposit (% p.a.)	
Singapore Dollar	
First S\$15,000	0.05
Next S\$85,000	0.05
Next S\$250,000	0.05
Remaining balances above \$\$350,000	0.10

For more information, please approach any UOB branch staff or call our 24-hour customer service hotline at 1800 222 2121.

## **Deposit Insurance Scheme**

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Monies and deposits denominated in Singapore dollars under the CPF Investment Scheme and CPF Minimum Sum Scheme are aggregated and separately insured up to S\$50,000 for each depositor per Scheme member. Foreign currency deposits, dual currency investments, structured deposits and other investment products are not insured.

## 大华银行高等院校生账户和灵活存款账户利率修订

谨此通知,自 2015年1月19日起大华银行高等院校生账户和灵活存款账户利率将修订如下:

高等院校生账户/ 灵活存款账户(年率%)	
新元	
首 15,000 新元	0.05
接下来 85,000 新元	0.05
接下来 250,000 新元	0.05
350,000 新元以上部分	0.10

了解详情,欢迎向大华银行分行职员或拨我们的24小时客户服务热线18002222121查询。

## <u>存款保险</u>计划

根据法律规定,凡是非银行(例如个人、企业及组织)存户,在每计划会员所持有的新元存款以及在退休辅助计划下所存放的新元存款,都获得新加坡存款保险公司承保总额高达 50,000 新元。外币存款、双币种投资、结构性存款及其它投资产品不在承保范围内。